



Svenska Rugbyförbundet
Medlem av:
Riksidrottsförbundet
Rugby Europe
World Rugby

Utdrag styrelsemöte nr 3 Svenska Rugbyförbundet för perioden 2019-2020, 2019-05-15

Plats: Skype

Närvarande: Daniel Sörensson (DS), Pasi Niemelä (PN), Lotta Abrahamsson (LA), Patrik Hillelson (PH), Ivan Vitus (IV), Ulrika Christerson (UC), Jill Lundström (JL), Helena Proos (HP), Stefan Landgren (SL)

Anmält förhinder: Neil Johnson (NJ)

§13 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat

§14 Godkännande av dagordning

Dagordning godkändes av styrelsen

§15 Val av justerare för mötet

Till justerare valdes LA.

§16 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

§17 Besluts punkter

17:1 Rollfördelning

Då alla inte kunde närvara på förra mötet blev rollfördelningen inte klar. Under dagens möte bekräftades dessa och styrelsen beslutade om följande roller.

Vice ordförande – HP

Landslag - PN

Distrikt och föreningsutveckling- UC och IV

Ungdomskommittén (UK) - PH

Marknadsföring/kommunikation – HP

Sponsorgrupp/Partner – HP

Jämställldhetgrupp - JL

Antidoping, söka ansvarig, förslag att lägga in det i TK. JL representant i TK. JL tar fram underlag för hemsidan som saknas.

Swedish Golden Oldies – SL

Demokrati och delaktighet -SL

Diskussioner hade att göra Vintage Vikings till en del av SRF, vars medlemmar t.ex. kunde hålla Stor Grabbs statistik vid liv.



Svenska Rugbyförbundet
Medlem av:
Riksidrottsförbundet
Rugby Europe
World Rugby

17:2 Ekonomisk rapport

LA presenterade chefsrapporten som hon fick skickad till sig idag. Förslag från HP att vi ska få kort presentation av ekonomin under månadsmöte och ha större beskrivning kvartalsvis. LA gör en uppbyggnad per kvartal.

17:3 Landslagsledning, manager 7s herr

Styrelsen beslutade att godkänna Elitansvariga Anna-Lena Swartzs förslag på manager för 7 manna herr, Emelie Bergström.

17:4 Idrottslyftet

Klubbarna ska få ansöka om de 30 %, vi behöver lägga upp information på hemsidan om detta. Ansökningarna ska vara inne innan sommaren. Både distrikt och klubbar kan söka men om båda söker för samma punkt går distrikt före.

17:5 Grupper kommittéer

- **TK** – Diskussion hur problem med TK ska hanteras. DS kontaktar ordförande för TK.
- **Domare** – Diskussion att knyta domare närmare och se över vart hjälp behövs, kontakt tas med Julian Bevan.
- **Jämställdhet** - JL informerade om det arbete som hon påbörjat.
- **UK** - PH pratat med olika personer för att få förslag till namn för UK.
- **Sponsring/marknadsföring** - HP skriver ett brev som skickas ut till ordförande för att få förslag på vilka som kan vara intresserade med att arbeta med detta.
- **Distrikt och föreningsutveckling** - IV och UC presenterar sitt och de fyra hörnstenarna bredd, tävling, administration, utbildning Styrelsen beslutade att godkänna förslaget av regionsfördelning och att förslaget kan skickas ut till föreningar och att vi behöver göra en utvärdering efter ett år.

Regionsserierna, kortsiktiga förslaget för 2019 är 4 regioner, Norr, Syd, Väst, Öst. DN påtalar om kostnaderna och är det viktigt är att de blir av nu när de finns i kalendern. Styrelsen beslutade att godkänna förslaget. UC frågar om domarersättning. Styrelsen beslutar att domarna får ersättning för regionsmatcherna precis som för serierna.

17:6 Kommande möte

DS gör ett förslag på möteskalender som han skickar ut.



Svenska Rugbyförbundet
Medlem av:
Riksidrottsförbundet
Rugby Europe
World Rugby

§18 Rapporter

18.1 Landslag

ALS skickat rapport för Elitverksamheten som PN presenterade och lyfte upp vissa frågor som diskuterades. DS skickar ny intresseanmälan till RE för att anmäla dam XV till Trophy.

18:2 GS

GS-rapport inskickad till DS som skickar vidare den till styrelsen.

§19 Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat